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Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

1. Forslag til detaljregulering for Spydeberg næringspark, gbnr 408/6 m.fl, med 
tilhørende plankart, sist revidert 12. mai 2025, reguleringsbestemmelser sist revidert 
12. mai 2025 , planbeskrivelsen sist revidert 12. mai 2025, samt tilhørende 
dokumenter legges ut til høring og offentlig ettersyn i samsvar med plan- og 
bygningslovens § 12-10. 

2. Det må vurderes en rekkefølgebestemmelse om opparbeidelse av regulert gang- og 
sykkelvei mellom Spydeberg og Knapstad, som går forbi planområdet.  
  

Plan- og bygningsutvalget i sak 040/25 04.06.2025 
 
Behandling: 
Endringsforslag pkt 2, foreslått av Svein Syversen, Miljøpartiet De Grønne 

1. Forslag til detaljregulering for Spydeberg næringspark, gbnr 408/6 m.fl, med 
tilhørende plankart, sist revidert 12. mai 2025, reguleringsbestemmelser sist revidert 
12. mai 2025, planbeskrivelsen sist revidert 12. mai 2025, samt tilhørende 
dokumenter legges ut til høring og offentlig ettersyn i samsvar med plan- og 
bygningslovens § 12-10.  

2. Det forutsettes at det legges inn en rekkefølgebestemmelse om opparbeidelse av 
regulert gang- og sykkelvei mellom Spydeberg og Knapstad som går forbi 
planområdet før offentlig ettersyn. 



 
Forslag, foreslått av Gunnar Espelid, Fremskrittspartiet 
Kommunedirektørens forslag til pkt 2 fjernes. 
 
Representanten Marit Ness Kjeve (SP) var erklært inhabil og fratrådte under behandlingen av 
saken. Ronny Aukrust (AP) tiltrådte i hennes sted. 
 
Plansjef Kristian Larsen redegjorde for saken. 
 
Votering: 

 Kommunedirektørens forslag til pkt 1 ble enstemmig vedtatt 

 Endringsforslaget fra Svein Syversen (MDG) falt med 1 (MDG) mot 10 stemmer 

 Forslaget fra Gunnar Espelid (FRP) falt med 1 (FRP) mot 10 stemmer 

 Kommunedirektørens forslag til pkt 2 ble vedtatt med 10 mot 1 (FRP) stemme 
  

 
Plan- og bygningsutvalget - Vedtak 
  

1. Forslag til detaljregulering for Spydeberg næringspark, gbnr 408/6 m.fl, med 
tilhørende plankart, sist revidert 12. mai 2025, reguleringsbestemmelser sist revidert 
12. mai 2025 , planbeskrivelsen sist revidert 12. mai 2025, samt tilhørende 
dokumenter legges ut til høring og offentlig ettersyn i samsvar med plan- og 
bygningslovens § 12-10. 

2. Det må vurderes en rekkefølgebestemmelse om opparbeidelse av regulert gang- og 
sykkelvei mellom Spydeberg og Knapstad, som går forbi planområdet.  
  

 
Bakgrunn og saksopplysninger: 

Forslagsstiller og grunneier: Spydebergveien 143 AS 
Plankonsulent: SH Prosjekt AS 
 
Planområdet er på omlag 100 daa, og ligger langs Spydebergveien, omlag 700 meter sørøst 
for Knapstad stasjon. Planområdet er en del av det som kan beskrives som “industribeltet” 
langs Spydebergveien mellom Spydeberg og Knapstad.  

Hensikten med planarbeidet er å legge til rette for næringsutvikling, og området planlegges 
regulert til kombinert industri og lager. Det skal tillates etablering av bebyggelse og anlegg 
for lager-, logistikkbedrifter-, lettere industri- og produksjonsbedrifter, håndverksbedrifter 
samt beslektet virksomhet med tilhørende anlegg.  

Adkomst vil være der den er i dag. I planforslaget foreslås det en oppgradering av krysset 
mellom Spydebergveien og Igsiveien. Kryssutformingen for Igsiveien/Spydebergveien er 
dimensjonert for å håndtere forventet trafikkøkning, inkludert tungtransport (krysset er 
dimensjonert for modulvogntog på 25,25 meter, med vekt opptil 60 tonn).  

Planområdet er avsatt til næringsvirksomhet i kommuneplanens arealdel for Indre Østfold 
kommune, og planarbeidet er således i tråd med overordnet planverk.  



 
I sør overlapper planområdet delvis med Detaljregulering for gang-/sykkelvei Knapstad - 
Løvestad, PlanID 012320170007, i øst overlapper planområdet med detaljreguleringen 
Hollebøltangen næringspark, del av 34/1, planID 013820110001.  

Varsel om oppstart: 
Oppstartsmøtet ble avholdt 08. mai 2024, og oppstart ble varslet 04. juli 2024, med frist for 
innspill 12. september 2024. På bakgrunn av innkomne innspill og dialog med Indre Østfold 
kommune ble det varslet en utvidelse av planområdet 23. oktober 2024. Utvidelsen omfattet 
i hovedsak avkjørselen/krysset mot fylkesvei 211 (Spydebergveien) og Igsiveien.  
Plangrensen ble også justert i øst slik at den korrelerte og legges inntil eksisterende 
reguleringsplan for Hollebøltangen næringspark. Plangrensen er også justert slik at den 
følger matrikkelgrensene til gbnr 408/6.  
Samtidig med varsel om oppstart ble forslag til planprogram lagt ut på høring.  

Innen fristen for varsel om oppstart utløp kom det inn totalt 10 innspill fra: 
- Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap 
- Elvia 
- Statsforvalteren i Østfold, Buskerud, Oslo og Akershus (Statsforvalteren) 
- Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) 
- BaneNor 
- Østfold fylkeskommune 
- Mattilsynet 
- Statens vegvesen (SVV) 
- Østfold fylkeskommune (vannmiljø) 
- Gunhild Kjeserud  
 
Etter varsel om utvidelse innkom det tre innspill fra: 
- BaneNor 
- Østfold fylkeskommune 
- Statsforvalteren i Østfold, Buskerud, Oslo og Akershus 
 
Alle innspill er oppsummert og kommentert i eget vedlegg. 
 
Planprogrammet ble revidert i henhold til innkomne innspill, og 12. november 2024 ble 
planprogrammet fastsatt av kommunestyret i Indre Østfold kommune, i sak 138/24.  
Ettersom planprogrammet er politisk behandlet, vil ikke det bli omtalt i denne saken. Det 
lenkes til den politiske behandlingen under “aktuelle planer, vedtak og dokumenter”.  
 
Aktuelle planer, vedtak og dokumenter: 

Detaljregulering for gang-/sykkelvei Knapstad - Løvestad, planID 012320170007 
arealplaner.no | 012320170007 > Beskrivelse 

Detaljregulering Hollebøltangen næringspark, del av 34/1, planID 013820110001 
arealplaner.no | 013820110001 > Beskrivelse 

Kommuneplanens arealdel 2024 2035, Indre Østfold kommune 
arealplaner.no | 3014202101 > Beskrivelse 



 
Fylkesplan for Østfold, Østfold mot 2050 
fylkesplan-for-ostfold-mot-2050.pdf 
 
Fastsettelse av planprogram, 12. november 2024 
https://www.io.kommune.no/innsyn/moteoversikt/#/details/m-
3b7df91f__5807__41bf__a969__7557a3057327-610!kvRF6b/d-
3b7df91f__5807__41bf__a969__7557a3057327-2021432019!m-610!iQMABc 
  
Alternative løsningsmuligheter/politisk handlingsrom: 

Forslag til detaljregulering etter plan- og bygningsloven (heretter pbl) § 12-3 legges frem for 
plan- og bygningsutvalget. Utvalget skal avgjøre om planforslaget skal fremmes ved å legges 
ut til offentlig ettersyn i samsvar med pbl § 12-11.  

Plan- og bygningsutvalget har fire alternativer: 
1. Vedta kommunedirektørens forslag uendret. 
Dette innebærer at utvalget kan slutte seg til planforslaget slik det foreligger. Planforslaget 
legges da ut til høring og offentlig ettersyn uten endringer.  
 
2. Vedta mindre endringer i planforslaget (f. eks. andre ordlyder i bestemmelser) og legge 
planen ut til høring og offentlig ettersyn.  
Endringene skal da foreligge før offentlig ettersyn.  
 
3. Sende planforslaget tilbake til kommunedirektøren, med ønske om endringer, nye 
utredninger, eller lignende.  
 
4. Forkaste planforslaget hvis kommunen ikke finner grunn til å fremme det.  
Planforslaget vil da ikke bli sendt på offentlig ettersyn. Forslagsstiller kan i så tilfelle kreve 
avslaget forelagt for kommunestyret.  
 
Merk; dersom det skal fattes andre vedtak enn kommunedirektørens forslag, må vedtaket 
begrunnes.  
 
Vurderinger knyttet til FNs bærekraftsmål: 

Planforslaget for Spydeberg næringspark vurderes opp mot blant annet; 
 
- FNs bærekraftsmål nr. 8 - Anstendig arbeid og økonomisk vekst 
Fremme varig, inkluderende og bærekraftig økonomisk vekst, full sysselsetting og anstendig 
arbeid for alle. 
 
- FNs bærekraftsmål nr. 9 - Industri, innovasjon og infrastruktur 
Bygge solid infrastruktur og fremme inkluderende og bærekraftig industrialisering og 
innovasjon.  
 
- FNs bærekraftsmål nr. 12 - Ansvarlig forbruk og produksjon 
Sikre bærekraftig forbruks- og produksjonsmønstre. 
 



 
- FNs bærekraftsmål nr. 13 - Stoppe klimaendringene 
Handle umiddelbart for å bekjempe klimaendringene og konsekvensene av dem. Målet er å 
begrense den globale temperaturstigningen til godt under 2 grader celsius.  
  
Planforslaget er med på å legge til rette for næringsareal for bedrifter innen lett industri og 
lager. Planforslaget drar nytte av eksisterende infrastruktur, planforslaget beslaglegger ikke 
jomfruelig mark, men fortetter et område som allerede er benyttet til næring, samt sikrer en 
effektiv arealbruk og legger til rette for nye, lokale arbeidsplasser.  
 
Vurdering av gevinster og økonomiske konsekvenser: 

Forslagsstiller belastes med gebyr i henhold til Indre Østfold kommunes gebyrregulativ for 
2025. Ut over dette vil ikke prosjektet ha direkte gevinst eller økonomiske konsekvenser for 
Indre Østfold kommune, da dette er en privat reguleringsplan. 
Imidlertid vil en vekst i arbeidsplasser i kommunen gi positive økonomiske gevinster og være 
positivt for kommunen.   
 
Kommunedirektørens vurderinger: 
Samsvar med kommuneplanens arealstrategier 
Planforslaget er i stor grad i tråd med kommuneplanen for Indre Østfold kommune, og 
bygger opp om følgende arealstrategier i kommuneplanen for Indre Østfold.  
- 2. Grønnstrukturen i tilknytning til bebyggelsen, og de store sammenhengende 
naturområdene med bekker, elver og vann skal sikres og gjøres godt tilgjengelig.  
- 4. Vi skal ha rene vassdrag og sikre godt drikkevann. 
- 6. Det skal planlegges for å minimere skader forårsaket av klimaendringer. Naturbaserte og 
flerfunksjonelle overvannsløsninger skal foretrekkes.  
- 9. Vi skal satse på grønn mobilitet for å bidra til å redusere klimautslipp og økt 
stedsattraktivitet, herunder bygging av gang- og sykkelveier og bedret busstilbud mellom 
tettstedene og på pendlerrutene ut av kommunen.  
- 12. Lokalisering av næring skal følge ABC-prinsippet. Lokalisering av detaljhandel skal bidra 
til å styrke eksisterende by- og tettstedssentre og bidra til effektiv arealbruk og miljø- og 
helsefremmende transportvalg.  
- 13. Indre Østfold skal legge til rette for en betydelig arbeidsplassvekst. Gjennom bedre 
balanse mellom antall innbyggere og antall arbeidsplasser skal vi skape økt boattraktivitet og 
lavere klimagassutslipp. Det må derfor sikres store nok næringsarealer i arealplanen.  
- 17. Universell utforming er nødvendig for noen, men nyttig for mange. Vi skal legge til rette 
for et inkluderende samfunn, og systematisk arbeide for å tilpasse det offentlige rom og 
funksjoner.  
 
Planforslaget bygger også opp under arealstrategiens prinsipp om gjenbruk av areal før nytt 
areal tas i bruk.  

Avvik fra kommuneplanen 
Planforslaget har to mindre avvik fra kommuneplanens bestemmelser; 
- Sykkelparkering:  
Kommuneplanens bestemmelser krever minimum 2 sykkelplasser pr 100 m2 BRA. Ettersom 
planen åpner for over 40.000 m2 bebyggelse ville det innebære et krav på over 800 



 
sykkelparkeringsplasser. I samråd med administrasjonen er kravet i denne planen senket til 
minimum 2 sykkelplasser pr 200 m2.  
- Blågrønn faktor:  
Overvannsveilederen for Indre Østfold kommune stiller krav om blågrønn faktor på 0,8 for 
prosjekter i ytre by. Basert på at området består av tette flater, at bestemmelsene sikrer 
opparbeidelse av vegetasjonsskjerm der det idag er tette flater, samt dialog med Indre 
Østfold kommune ved VA-forvaltning, anses det at en blågrønn faktor på 0,6 vil være 
tilstrekkelig.   
 
Avvikene er vurdert og beskrevet i vedlagt planbeskrivelse, kap. 9.1 

Problemstillinger 
Følgende problemstillinger har vært sentrale i planarbeidet etter varsel om oppstart: 

 Overvannshåndtering 

 Forholdet til eksisterende detaljregulering av gang- og sykkelvei 

Overvannshåndtering 
VA Forvaltning hadde en del innvendinger til planforslaget som først ble sendt inn til 
behandling. Innvendingene dreide seg blant annet om endringer i bestemmelser, men det 
også påpekt andre mangler i planforslaget. De andre manglene var: 
- Det bes om at OV-notat baseres på overvannsveileder fra 2024 
- VA Forvaltning hadde kommentarer til de forskjellige dokumentene, for eksempel 
vedrørende kulverter, utregninger, osv.  
- VAO-rapporten var svært mangelfull, og fulgte ikke punktene i sjekkliste 5.3.2 i 
overvannsveilederen 
- Flomveier skal dimensjoneres for 100 års regn med klimafaktor 1,5 
- Det påpekes at selv om krav til blågrønn faktor er oppfylt, er det potensiale for mer bruk av 
åpne og naturbaserte overvannsløsninger.  
 
Plandokumentene har til en viss grad blitt endret i tråd med VA forvaltning sine 
kommentarer, men det gjenstår fortsatt noen mindre justeringer av flomrapport og 
naturbaserte løsninger som må tas til følge før planen sluttbehandles. Disse endringene skal 
ikke medføre behov for ny høring senere.  
 
Forholdet til eksisterende detaljregulering av gang- og sykkelvei, reguleringsrisiko 
Ved varsel om oppstart forutsatte Østfold fylkeskommune at reguleringsplan for gang-
/sykkelvei Knapstad - Løvestad, og det midlertidige bygge- og anleggsområdet videreføres i 
tråd med eksisterende plan. Uten å videreføre dette vil det være risiko for at Østfold 
fylkeskommune ikke ville samtykke til planforslaget. Det medfører dermed en 
reguleringsrisiko ved å ikke videreføre den eksisterende planen slik den foreligger.  
Ved befaring av området er det registrert et våtdrag mellom regulert gang- og sykkelvei, og 
eksisterende fylkesvei som også må hensyntas.  



 
 

 

Ved sammenligning av plankart som ligger til behandling og eksisterende plan, ser det ut til 
at disse sammenfaller bra.  
Gang- og sykkelveien er imidlertid ikke helt i tråd med eksisterende plan helt i øst. Like vest 
for krysset mellom Spydebergveien og Igsiveien er gang- og sykkelveien trukket noen meter 
lengre sør enn i eksisterende plan, for å bedre kryssløsningen. 
Fagkyndig plankonsulent skriver i kommentar til mangelbrev at det midlertidige bygge- og 
anleggsområdet nå er i tråd med dagens plan.  
  

Planforslaget måtte opplyses mer for å være komplett 
Kommentarer til mangelbrev følger vedlagt. De aller fleste mangler er tatt til følge. 
Detaljeringsgraden i plankartet, med interne veier, adkomstvei frem til enden av 
planområdet, osv. er ikke tatt til følge. Det begrunnes med at å ikke regulere internveier 
betyr at prosjektet kan tilby store tomter, og at dette er et av konkurransefortrinnene til 
dette prosjektet. Ved å sikre adkomst til hvert felt er det fullt mulig å få til en god utbygging 
uten et spesifisert hovedveisystem. Planen vil på denne måten tilpasse seg behovene til 
fremtidige aktører, og man slipper dispensasjonssøknader. Andre mangler dreide seg i all 
hovedsak om detaljeringsgrad i plankartet, byggegrenser, KU som ikke var utformet i tråd 
med Håndbok M-1941, utforming av bestemmelser, osv. 
Planmyndigheten har tatt begrunnelsene til etterretning, og godkjent plankartet som nå 
foreligger til behandling.  

Konsekvensutredning i samsvar med vedtatt planprogram 
Formålet med konsekvensutredning (KU) er å utrede og belyse problemstillinger som er 
viktige for miljø og samfunn.  
Konsekvensutredninger skal vise konsekvensene av planen, vurdere om og på hvilke vilkår 
planen kan eller bør realiseres, og identifisere hvilke tiltak som skal iverksettes for å 
redusere eventuelle negative konsekvenser for miljø og samfunn.  
 
Planforslaget omfattes av KU-forskriftens vedlegg I, pkt. 24 jf. Forskrift om 



 
konsekvensutredninger § 6b. I referat fra oppstartsmøtet er vurderingen rundt 
konsekvensutredninger som følger:  

 

 
Følgende tema er utredet: 
- Nær- og fjernvirkning 
- Lokalklima: støy, luftkvalitet, forurensning og vann 
- Trafikkforhold og transportbehov 
 



 
Konsekvensutredningsrapporter/dokumenter følger vedlagt.  
 
I konsekvensutredningen er utbyggingen som vist i planforslaget (alternativ 1) sammenlignet 
med ingen utbygging (0-alternativet) og en utbygging hvor man tillater høyere utnytting, og 
høyere bygg (alternativ 2). Nær- og fjernvirkninger, støy, forurenset grunn og vann, samt 
trafikkforhold og transportbehov er innlemmet i planbeskrivelsen. Konsekvensutredning 
etter metode M-1941 omhandler utredning av forurenset grunn, og følger som eget 
dokument. Se særlig tabell 4: konsekvenstabell for forurenset grunn på side 21.  
  

 

Tabellen viser at Alternativ 1 har "noe positiv" virkning på overordnet risiko, hvor havner 
forurensningen som håndteres i plantiltaket, endring i spredning fra forurenset grunn til 
nærliggende vannforekomst, og vil avbøtende tiltak ha tilstrekkelig effekt? De andre 
punktene er enten ubetydelig eller ingen konflikt.  
  

Uttalelse fra representantene for barn og unge, folkehelse, miljørettet helsevern og 
beredskap 
Ved intern høring av planinitiativet kom det et samlet innspill fra folkehelserådgiver, 
miljørettet helsevern, beredskap og representanter for barn og unge. Der ble det listet opp 
viktige punkter:  
- Hvordan vil økt trafikk til og fra næringsområdet påvirke sikkerheten for myke trafikanter? 
- Er det mulig å lage/kreve sikre krysningspunkter for tungtrafikken eller de myke, for bedre 
trafikksikkerhet knyttet til avkjøring til næringsområdet? 
- Det må kartlegges om økt aktivitet ved endring av næringsområdet gir økt støybelastning 
for omgivelsene. Kjente kilder til støy fra næringsområder er f.eks. økt (tung)trafikk, vifter, 
laste- og losseaktivitet, osv. Anbefaler at det utarbeides en støyberegning, der støy fra flere 
kilder kartlegges slik at en får oversikt over sumstøy/samlet støybelastning ved boliger 
(metode veileder til T-1442, 2.5). Det må tas hensyn til støytopper, impulsstøy og rentone.  
- Det må vurderes om det er behov for bestemmelser som hindrer/begrenser økt støy for 
boligbebyggelse i nærheten av planområdet. Eks. om det kan kreves at interne veier på 



 
planområdet for tungtrafikk, lasteramper, varemottak og utlevering, vifter osv. legges lengst 
vekk fra boliger/slik at støypåvirkningen blir minst mulig for boligområdene i nærheten. 
- Det bør fastsettes bestemmelser som styrer driftstider og aktivitet, slik at en unngår 
støyende aktiviteter på nattestid og helligdager. 
- Det bør vurderes om det skal fastsettes bestemmelser om støy i bygge/anleggsfasen.  
 
Det er utarbeidet et trafikknotat, og trafikkforhold og transportbehov er tema i 
konsekvensutredningen.  
Trafikknotatet konkluderer med at det vil bli en økning i trafikk, og tungtransport. 
Endringen av krysset Spydebergveien x Igsiveien, adkomsten inn i planområdet, vil bedre 
oversikten og trafikkmønsteret i krysset, men det er allikevel ikke en fullgod løsning for å 
bedre trafikksikkerheten for myke trafikanter. For å bedre trafikksikkerheten bør det 
vurderes et rekkefølgekrav som sikrer opparbeidelse av gang- og sykkelvei forbi 
planområdet. En gang- og sykkelvei vil bedre trafikksikkerheten for myke trafikanter 
betraktelig.  
En gang- og sykkelvei vil også bidra til å øke mobiliteten, og vil derfor kunne bli mye brukt av 
gående og syklende som i dag velger bil langs Spydebergveien slik situasjonen er per dags 
dato.  
 
Støy er også en del av konsekvensutredningen. Konsekvensutredningen konkluderer med at 
ingen boliger vil ligge innenfor gul støysone, og krever derfor ingen særlige avbøtende tiltak.  
Trafikkstøyen er estimert til å øke med omlag 1 dB ved boliger langs Spydebergveien. 
Konsekvensutredningen vurderer det som lite hensiktsmessig å anbefale støytiltak på dette 
stadiet.  
 
Rekkefølgekrav 
Spørsmålet rundt rekkefølgekrav om bygging av gang- og sykkelvei forbi planområdet ble 
omtalt på oppstartsmøtet.  

 



 
 
Kommentaren fra plankonsulent var da at dette kravet må tilfalle de reguleringsplanen som 
vil generere denne type ny trafikk langs Fv211 Spydebergveien.  
I trafikknotatet vedlagt planforslaget står det at den fremtidige økningen av trafikkbelastning 
langs Fv211 Spydebergveien, forbi planområdet, hovedsakelig skyldes realiseringen av 
feltene Spydeberg næringspark og Hollebøltangen. Planforslaget for Spydeberg næringspark 
vil, ved valg av utbyggingsalternativ 1 medføre en estimert økning i ÅDT på ca 25%.  
Videre blir det konkludert med at den eksisterende planen for gang-/sykkelvei sikrer at 
reisekjeden til og fra Spydeberg næringspark kan gjennomføres som fotgjenger eller 
syklist. Slik situasjonen er idag er det mest sannsynlig at ansatte velger å kjøre til 
arbeidsplassen, enten den er på Myrer skog, Hollebøltangen eller Spydeberg næringspark, 
da det ikke er en opparbeidet gang- og sykkelvei forbi beltet med næringsområder. 
Planforslaget er ment å legge til rette for lager-, logistikk-, industri- og håndverksbedrifter. 
Det er ingenting som tilsier at ansatte hos slike bedrifter ikke skal kunne sykle til jobb, og 
som vi kan lese ut fra trafikknotatet, vil en opparbeidelse av gang- og sykkelvei sikre at 
reisekjeden til og fra Spydeberg næringspark kan gjennomføres som fotgjenger eller syklist. 
Det vil si at reguleringsplanen genererer denne typen ny trafikk langs Spydebergveien.  
 
Kommunedirektøren anbefaler at det settes inn et rekkefølgekrav som sikrer opparbeidelse 
av gang- og sykkelvei forbi planområdet, men anser i denne behandlingen allikevel at planen 
er god nok til å sendes på høring og legges ut til offentlig ettersyn. Vurderingen om 
rekkefølgekrav må være avklart senest innen sluttbehandling av planforslaget.  
Indre Østfold kommune ber Østfold fylkeskommune om å spesielt vurdere spørsmålet rundt 
rekkefølgekrav for å sikre opparbeidelsen av gang- og sykkelveien i sin høringsuttalelse.  
  

KONKLUSJON: 
Kommunedirektøren anser at planforslaget legger opp til et næringsområde i tråd med 
overordnet planverk. Etter en samlet vurdering anbefaler kommunedirektøren at utvalget 
slutter seg til planforslaget, og vedtar å legge det ut til høring og offentlig ettersyn, i henhold 
til plan- og bygningslovens § 12-10.  
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